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Prioritera satsningar för att minska lärarnas arbetsbörda! 
  
Från Vänsterpartiets sida ser vi positivt på att undersöka olika möjligheter att minska 
lärarnas arbetsbörda, så som att vissa arbetsuppgifter i skolan hade kunnat skötas av andra 
yrkesgrupper. En sådan utredning bör genomföras i samråd med lärarkåren för att 
säkerställa att lärarnas professionalitet och utbildning är i fokus.  
 
Vi vill dock poängtera att förändringar av den art som föreslås i skrivelsen i grunden är fråga 
om ekonomiska resurser. För närvarande har vi en situation där kommunstyrelsen har bett 
nämnderna att utreda möjligheter för nedskärningar på mellan 3-7% till 2018.  
 
Med den bakgrunden tror vi att det kommer att vara väldigt svårt att genomföra förändringar 
som verkligen minskar lärarnas arbetsbörda. För att en sådan förändring ska bli verklighet 
menar vi att Lunds kommun behöver en politisk vilja att prioritera satsningar för att minska 
lärarnas arbetsbörda. Sådana satsningar kräver ekonomi för att bli genomförbara.  
 
Vår förhoppning är att den utredning som nu genomförs kan öka denna vilja och att 
förutsättningar för reella förändringar därmed kan skapas. Annars är risken att ännu en 
utredning genomförs men att förändringar i lärarnas verklighet uteblir. 
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